
Zápis ze zasedání Kolejní rady 

z 3. dubna 2013 

 

Zasedání se konalo v koleji Jednota (101) od 16.00 hod. 

Zasedání svolal a řídil Martin Šeremeta 

 

Přítomní členové KR: Martin Šeremeta, Vojtěch Fidler, Václav Šochman, Josef Šírek 

Omluven: Jakub Miletín 

Přítomní hosté: 

Alena Mikušová – vedoucí 1. správy Kolejí a menz UK 

 Zdena Sixtová – vedoucí koleje Jednota 

Kateřina Dudrová 

 

Program: 

 

1) Nedostatečné zásobení prodeje baget 

2) Internetová síť – wifi 

3) Různé 

 

Ad 1) 

Kolejní rada informovala vedoucí 1. správy KaM o stížnostech studentů na nedostatečné zásobení 

prodeje baget ve vrátnici koleje. Vedoucí 1. správy KaM informovala KR o pokusu o rozšíření 

sortimentu o nového dodavatele a přislíbila opětovné rozšíření objednávek původního dodavatele – 

fyrmy Crocodile. 

 

Ad 2) 

KR si nechá vypracovat projekt zavedení wifi sítě v koleji.  Věc se projedná na příštím zasedání již 

s vypracovaným projektem. 

Ad 3) 



- KR požádala vedoucí 1. správy KaM o zakoupení klavíru do společenské místnosti. Vedoucí 1. 

správy informovala KR o nedostatku finančních prostředků k zakoupení klavíru v současné 

době. Věc se projedná znovu na podzim t. r.  

- Vedoucí 1. Správy KaM informovala KR o návrhu vedoucího provozního odboru KaM 

Ing. Prajera, Ph.D. na začlenění provozu posilovny do ubytovacího systému. KR v tuto chvíli o 

přistoupení k návrhu neuvažuje. Věc se projedná opětovně při případném rozšíření posilovny 

v příštím ak. roce. 

 

 

Zapsal: Martin Šeremeta 


